
ZAPISNIK 

13. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

Dana 28. srpnja 2023. godine, 13. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 9:30 

sati u prostoru Osnovne škole Čista Velika. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

Potpredsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Udovičić, g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Ante Pešić, 

gđa. Giordana Radin-Mačukat, g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, g. Ante Gulin, g. Marin Mikšić i 

gđa. Meri Bandl-Valeš. 

Na sjednici nisu bila nazočna dva vijećnika, g. Ivica Slavica i g. Matko Sladić. 

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. Marselo Mitrović-

Matić, pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo, g. Marko Lugović, pročelnica 

Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin i viša stručna 

suradnica za radne odnose, sjednice i lokalnu samoupravu, gđa. Anteja Nakić. 

Na sjednici je bio nazočan i predsjednik Mjesnog odbora Čista Velika, g. Tomislav Pešić koji 

je pozdravio sve nazočne i zaželio im dobrodošlicu. 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Gđa. Anteja Nakić je bila zadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Marko Mačukat otvorio je 13. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 11 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

Zapisnik s 12.  sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je s primjedbom 

vijećnice Meri Bandl-Valeš. 

Nakon toga, Predsjednik Gradskog vijeća, gosp. Marko Mačukat dao je dnevni red na glasovanje 

te je usvojen jednoglasno, s 11 glasova „za“. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 

vijećnika.  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Prva Izmjena Plana Proračuna Grada Vodica za 2023. godinu 

2. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2023. godinu 

3. Izmjene i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica za 2023. godinu 

4. Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2023. 

godinu 

5. Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2023. godinu 

6. Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2023. 

godinu 

7. Program građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

8. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

9. Prijedlog Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2023. godinu 

10. Odluka o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi 

11. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu  

12. Odluka o pristupanju osnivanju trgovačkog društva Zračna luka Srce Dalmacije d.o.o. za 

usluge u zračnom prometu 

13. Odluka o socijalnoj skrbi Grada Vodica 

14. Odluka o imenovanju ulice Put Vitrenica 

15. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

16. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Financijskog plana i Izvješća o radu 

Pučkog otvorenog učilišta Vodice za 2022. godinu 

17. Zaključak o odobravanju financijske potpore Roku Ivandi za tiskanje knjige „Prijatelji“ 



18. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada Vodica 

za razdoblje od 01.04. do 31.06.2023. 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 9,40 sati. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović pozdravio je sve prisutne i postavio je pitanje „put u Blatama“.  

Gradonačelnik je rekao da je održan sastanak sa zainteresiranim vlasnicima zemljišta s toga područja. 

Na sastanku se vodila šira rasprava i sastavljen je zapisnik. Gradonačelnik je rekao, ukoliko vijećnika 

zanima, može mu dostaviti zapisnik. 

 

Vijećnik, g. Ante Gulin pozdravio je sve prisutne i postavio je pitanje „nepropisno parkiranje na Srimi“.  

Rekao je da na Srimi već neko vrijeme, a o tome se i ranije pričalo, postoji problem s nepropisnim 

parkiranjem. Konstatirao je da komunalni redari ne mogu na licu mjesta ispisati kaznu kako bi ljudi 

znali da su istu dobili. Pitao je gradonačelnika kolika je cijena uređaja koji je potrebno kupiti da bi svi 

redari mogli ispisivati prometne kazne na licu mjesta, sve kako bi ljudi mogli odmah znati da su dobili 

kaznu, a ne da im kazna dođe na kućnu adresu nakon nekog vremena? 

Gradonačelnik je rekao da imamo jednog prometnog redara, a da je primljen i drugi na određeno vrijeme. 

Gradonačelnik je rekao da će Gradski parking uz pomoć Grada, do kraja godine ići u nabavu jednog 

„pauka“ kako bi bili spremni za sljedeću sezonu. 

Gđa Tina Bosotin je objasnila da redar da bi mogao ispisivati kazne mora imati određene certifikate, a 

nadležno ministarstvo jednom godišnje održava edukacije. Naglasila je da kada redar bude imao 

ovlaštenje da će mu biti dodijeljena i potrebna oprema za rad kako bi mogao ispisivati kazne. 

Vijećnik, g. Ante Gulin je postavio i drugo pitanje „prodaja mjesečnih karata u zonama“. Istaknuo je da 

smatra da je to totalni promašaj. Upozorio je na problem slobodnih parkirnih mjesta u centru grada koji 

je i nastao zbog odluke o prodaji mjesečnih karata. Rekao je da je dobio informaciju da se prije 

razmišljalo o tome da se kupe određena zemljišta koja bi služila kao parking. 

Gradonačelnik je rekao da je Gradsko vijeće donijelo odluku o kupnji povlaštenih karata za lokalno 

stanovništvo. Na ovaj način se htjelo izići u susret domicilnom stanovništvu, premda gradonačelnik 

smatra da bi bez tih povlaštenih karata Gradski parking više zaradio. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je konstatirao da se cijena zemljišta povećava i da nije 

dobro da Grada Vodice ne djeluje, jer ukoliko nastavi razmišljati, cijena će se samo povećati. Upozorio 

je na potrebu da se smanji pritisak na centar. Ukazao je na ideju da se ispod parka napravi parking. 

Gradonačelnik je rekao da je istina da se raspravljalo o tome, ali da je utvrđeno da to nije financijski 

isplativo. 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš je rekla predsjedniku Gradskog vijeća da svojim replikama krši 

Poslovnik. 

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš je pozdravila sve prisutne. Rekla je da je ulica Roca Pave cirkus. 

Zanimalo ju je kada će se postaviti nogostup i urediti parking?  

Vijećnicu je zanimalo i zašto građani Vodica gube svoju imovinu, odnosno u čemu je problem? 

Gradonačelnik je rekao da se nije moglo ići protiv zakona. Ono što je bilo upisano kao vlasništvo 

Vodičanke je „izgubljeno“ u procesu privatizacije. Napomenuo je da se zakoni Republike Hrvatske 

moraju poštovati. Vijećnica je ustrajala, objašnjavajući da zgrada u kojoj su smještene ordinacije 

liječnika opće prakse, pripada Šibensko-kninskoj županiji. Gradonačelnik je rekao da je to istina. 

Vijećnica je rekla da se gradonačelnik ne može samo pozivati na zakon, nego da se radi o neučinkovitosti 

gradske uprave. 

U odnosu na nekretninu koja je predmet rasprave, gđa. Tina Bosotin je objasnila da je sukladno zakonu, 

županija pravni slijednik, da sudski procesi dugo traju i da se propisi mijenjaju, da je Grad Vodice 

poduzeo sve što je bilo pravno moguće. Gđa. Tina Bosotin je dodala da je potrebno razumjeti da se Grad 

uknjižio kao vlasnik nekretnina gdje god je to bilo moguće.  

Vijećnica je pitala ima li Grad u planu izgradnju nove ambulante? 

Gradonačelnik je rekao da postoji potreba i plan preseljenja ambulante. 



Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš konstatirala je da je i dalje postavljena rampa prema hotelu Imperial? 

Zanimala ju je širina toga puta te da li se taj put može ili ne može koristiti. 

Gradonačelnik je rekao da će vjerojatno na nekoj od sljedećih sjednici biti rasprave o tome te da će se 

trebati postupati sukladno zakonima Republike Hrvatske. Objasnio je da se radi o turističkom zemljištu 

koje je ostalo neprocijenjeno prilikom procesa privatizacije. 

Vijećnica je zaključila da se već raspravljalo o ovoj temi u prethodnom sazivu. Iskazala je zadovoljstvo 

što će napokon biti u funkciji prostor za skate park u Račicama. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da je razgovarao s vlasnicima Imeprijala. 

Rekao je da je potrebno dogovoriti kako će se preuzeti i u kojem obimu 26.000 kvadra zemljišta. 

Konstatirao je da zakon kaže da vlasnici imaju pravo prvootkupa i prvonajma. Zaključio je da je 

potrebno s njima postići određeni društveni dogovor, a ne da se bude u sukobu s njima. Predsjednik 

Gradskog vijeća je pitao gradonačelnika kada će se ovaj problem početi rješavati?  

Gradonačelnik je rekao da je pokrenut postupak za izmjenu dijela granica pomorskog dobra i da će taj 

postupak potrajati. U odnosu na problematiku s hotelom Imperijal, gradonačelnik je rekao da je prvo 

potrebno obaviti konzultacije, a potom slijedi dogovor, ali na način da bude zadovoljan hotelijer, ali i 

Grad. 

 

Vijećnik, g. Marin Mikšić postavio je pitanje „šetnica Srima-Jadrija-planovi, prepreke, troškovnici“? 

Gradonačelnik je rekao da je šetnica predviđena od početka, odnosno kraja Srime do Jadrije. 

Najveći dio terena je u vlasništvu Grada Vodica. Gradonačelnik je naglasio da su održani višestruki 

sastanci s gradonačelnikom grada Šibenika te da su suglasni oko ideje da se Jadrija spoji sa Srimom, a 

planovi su da se ide i prema Murteru. Potrebno je izraditi projekt, označiti trasu i da geodet iziđe na 

teren. Gradonačelnik je upozorio da će ovaj projekt potrajati. 

Vijećnik se osvrnuo na problem pomorskog dobra i upozorio da je potrebno izraditi reviziju. 

Gradonačelnik je rekao da su već poduzete određen radnje, sve kako bi se ispravila granica pomorskog 

dobra. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat odredio je stanku u 10.55 sati. Sjednica je nastavljena 

u 11:07 sati. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović postavio je pitanje „Buka“. Zapitao se da li se radi o turizmu ili terorizmu? 

Konstatirao je da je jasno da službe ne rade svoj posao te da buka šteti i da onemogućuje ljudima 

normalno funkcioniranje i rad. Rekao je kako smatra da Grad mora reagirati. 

Gradonačelnik je rekao da se od početka sezone svakodnevno bavi ovim problemom. Upozorio je i na 

problem izbora glazbe u klubovima i kafićima te da građani negoduju. Obavijestio je vijećnike da je 

održao sastanak s nadležnim inspektoricama. Upozorio je da ga građani učestalo zovu kako bi iskazali 

svoje nezadovoljstvo, čak i jako kasno navečer te da se on svima javi, a da mu vlasnici klubova govore 

da izbor glazbe prilagođavaju posjetiteljima. Gradonačelnik je rekao da razumije želju za zaradom, ali 

ne na način da se maltretira sve ostale. 

Vijećnik je konstatirao da institucije ne rade svoj posao. 

Gradonačelnik je rekao da će se nastaviti boriti s ovim problemom. 

 

Vijećnica, gđa. Giordana Radin-Mačukat je ukazala na postupanje Grada Pule koji je zabranio određenu 

vrstu glazbe na javnoj površini. Rekla je i da kao pojedinci možemo utjecati kroz odgoj djece. 

Upozorila je da se svaku godinu javlja problem prekid dotoka električne energije. Zanimalo ju je zbog 

čega ove godine 12 sati nije bilo električne energije u ulici Želino? 

Gradonačelnik je rekao da, koliko mu je poznato, osigurana su sredstva za izgradnju nove trafostanice 

koja će biti dva puta jača. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat postavio je pitanje „autobusno stajalište u Gaćelezima“. 

Rekao je da je osobi koja je ustupila zemljište kako bi se moglo izgraditi autobusno stajalište je obećano 

drugo zemljište ili isplata. Rekao je da je vjerovao da će se i u Gradu držati dogovora, ali da u Gradu 

Vodicama ne postoji takav dokument. Predsjednika je zanimalo i što je sa zemljištem oko kojeg je bilo 



spora na kojem je napravljena dvorana. Vijećnik, g. Ante Pešić je ispravio g. Marka Mačukata rekavši 

da nije samo dvorana nego i sve ostalo. 

Gradonačelnik je rekao da Grad Vodice ne posjeduje takav dokument, ali ga ne posjeduje niti dotična 

stranka, ali je Grad Vodice spreman na dogovor. Gradonačelnik je rekao da se dogovaralo prije 20 

godine i da je tada trebalo drugačije postupiti, jer da se izradio bilo određeni pisani dokument bilo bi 

naznačeno i o koliko kvadrata zemljišta se radi. Gđa. Tina Bosotin je ukazala na problem vlasništva 

rekavši da u vremenu kada je ustupljeno zemljište da osoba nije bila vlasnik predmetne nekretnine te da 

se zamjena radi vodeći računa o kvadraturi i vrijednosti nekretnine. 

Gradonačelnik je rekao da je prije godinu i pol dana održan sastanak u Čistoj Velikoj. Upozorio je da u 

situacijama kada je Republika Hrvatska vlasnik zemljišta, ona postupa sukladno odredbama zakona, a 

da je Grad Vodice vlasnik da bi se ovaj problem odavno riješio. 

 

Aktualni sat zaključen je u 11,37 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

 

Točka 1. 

Prva Izmjena Plana Proračuna Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelji akta bili su pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica i 

gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

AMANDMAN: Vijećnik Marko Udovičić podnio je amandman na Prvu Izmjena Plana Proračuna 

Grada Vodica za 2023. godinu. 

Izvjestitelj amandmana bio je g. Marko Udovičić.  

Amandman je prihvaćen. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Hrvoje Perica, g. Ante Cukrov, gđa. Meri Bandl-Valeš, g. Marin Mikšić, 

g. Marko Udovičić i g. Marko Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Prvu Izmjenu Plana Proračuna Grada Vodica za 

2023. godinu. 

 

Točka 2. 

Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

u kulturi Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 3. 

Izmjene i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene i dopunu Programa javnih 

potreba u sportu Grada Vodica za 2023. godinu 

 

 

 



Točka 4. 

Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2023. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 5. 

Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

AMANDMAN: Vijećnik Marko Udovičić podnio je usmeni amandman na Izmjene Programa javnih 

potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2023. godinu 

Amandman je prihvaćen. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 6. 

Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u 

protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 7. 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl-Valeš, g. Marko Mačukat i g. Marko Lugović. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Program građenja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu. 

 

Točka 8. 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 6 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Program održavanja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu. 

 

 



Točka 9. 

Prijedlog Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 10 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Prijedlog Programa gradnje nove vodovodne 

mreže za 2023. godinu. 

 

Točka 10. 

Odluka o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl Valeš i g. Hrvoje Perica. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjeni Odluke o 

komunalnoj naknadi. 

 

Točka 11. 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke 

o komunalnom doprinosu. 

 

Točka 12. 

Odluka o pristupanju osnivanju trgovačkog društva Zračna luka Srce Dalmacije d.o.o. za usluge 

u zračnom prometu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl-Valeš, g. Ante Cukrov, g. Auror Friganović i g. Marin 

Mikšić. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 1 glasom „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o pristupanju osnivanju trgovačkog 

društva Zračna luka Srce Dalmacije d.o.o. za usluge u zračnom prometu. 

 

Točka 13. 

Odluka o socijalnoj skrbi Grada Vodica 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o socijalnoj skrbi Grada 

Vodica. 

 

 

 



Točka 14. 

Odluka o imenovanju ulice Put Vitrenica 

 

Predlagatelj akta bio je Odbor za naziv ulica i trgova. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o imenovanju ulice Put 

Vitrenica. 

 

Točka 15. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama 

Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica. 

 

Točka 16. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Financijskog plana i Izvješća o radu 

Pučkog otvorenog učilišta Vodice za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Vodice, gđa. Gordana Birin. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Gordana Birin, g. Marko Mačukat i g. Ante Cukrov.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o realizaciji Financijskog plana i Izvješća o radu 

Pučkog otvorenog učilišta Vodice za 2022. godinu. 

 

Točka 17. 

Zaključak o odobravanju financijske potpore Roku Ivandi za tiskanje knjige „Prijatelji“ 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o odobravanju financijske 

potpore Roku Ivandi za tiskanje knjige „Prijatelji“. 

 

Točka 18. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.04. do 31.06.2023. 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.04. do 31.06.2023. 

 

 

 



Nakon što je raspravljano po svim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko 

Mačukat zahvalio se i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog vijeća u 12,58 sati.  

 

 

KLASA: 024-03/23-01/07  

URBROJ: 2182-4-03/13-23-19 

Vodice, 20. listopada 2023. godine 

 

ZAPISNIK PRIPREMILA 

    

                              PREDSJEDNIK                              

                              

  Anteja Nakić, mag. iur.                               Marko Mačukat 

 

 

 

 

 

 


